
    Kjørstad 14.10.2015 

 

 

 

Møte i BIR 13.10.15 

 

Tilstede: Øystein Kleven 

  Mette Lilleberg 

  Hege-Lill Vilhelmsen 

  Åsulf Ørvik 

  Morten Kimerud 

Forfall:  Jan Petter Hemsborg 

  Lars Inge Rønholt 

Fravær:  Astrid Høydalen 

 

 

1. Lars Inge har sendt forslag til brev som beskriver fotballens vilkår i kommunen. Brevet vil bli 

sendt kommunen. 

 

2. En av de store utfordringene lagene møter i hverdagen er å skaffe penger nok til drift av 

laget. Derfor bør vi benytte de tips og tjenester som Idrettskonsulenten kan bidra med i 

større grad enn det som er tilfellet i dag. 

 

3. I forbindelse med den store flyktningstrømmen som også har nådd Norge, er det satt av 

midler til tiltak for å aktivere og integrere de som kommer til landet, blant annet midler fra 

kommunen og NIF’ flyktningfond. 

 

4. Det er fortsatt ikke kommet inn forslag på årets ildsjel (må være under 26 år).  

 

5. Idrettstinget 2016 arrangeres på Skagerrak arena 21. april. Har idrettsrådet forslag til 

personer til styre og komiteer i idrettskretsen.  

 



6. Arbeidet med utvidelse av Skjærgårdshallen har startet. Kontorer, møterom, boder og 

aktivitetsrom skal bygges til. 

 

7. Det forekommer forskjellsbehandling og stilles ulike krav til lagene under gjennomføring av 

aktiviteter i hallen. Øystein tar dette opp i SHAS styre. 

 

8. De ulike lagene som benytter Skjærgårdshallen etterlyser booking lister. Endringer i 

bookinglisten må også kommuniseres ut til lagene. Øystein henter inn informasjon om dette. 

 

9. Åsulf tok opp spørsmålet om strukturen på idrettslagene i fremtiden sett i lys av en eventuell 

ny skolestruktur. Saken om ny skolestruktur er ute på høring, frist for innspill er satt til 6. 

november. BIR bør ha noen synspunkter på hvordan dette kan påvirke idrettslagene i 

kommunen. 

 

 Åsulf utarbeider et brev om dette og resten av styret kommer med innspill.  


